
SHS årsmöte 2017-04-23 
Bro-Park-Galopp 

 
 

1. Årsmötet öppnades  
2. K-B Wirenstål valdes till ordförande och Magnus Gustavsson till sekreterare  
3. Jesko von Koenigsegg och Sigyn Dysell valdes till att justera protokoll 
4. Röstlängd / Närvarolista upprättades 
5. Mötet var behörigt utlyst 
6. Mötet godkände dagordning med tillägg. 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom 
8. Kassören Dennis Persson gick igenom ekonomisk rapport och redogjorde för 

revisorns berättelse  
9. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

 
10. Valberedningen förslog Omval på K-B Wirenstål som ordförande ett år, Omval på 

Nadja Bellander och Dennis Persson 2 år. Fyllnadsval på 1 år Maria Andersson, 
och Christer Hederud samt på 1 år Charlotte Dillner och Christopher Roberts. 
Mötet beslutade i enlighet med valberednings förslag. 

11. Ann-Christin Halpin omvaldes till revisor. 
12. Till valberedning valdes Sigyn Dysell, Elin Roberts och Daniel Wirenstål.  

 
13. Årsavgiften bestämdes till 250 kr och 300 kr för familj (=skrivna på samma 

adress)  
14. Carl Agner hade inkommit med två motioner a) Hinderbanor Bro b) Rekrytering 

hinderryttare. Diskuterades under senare punkter p 15 resp. p 16.  
15. Info ang. Hinderbanor Bro. K-B redogjorde utförligt för läget. K-B kommer även i 

fortsättningen att vara föreningens representant i samarbetet med SG och deras 
olika entreprenörer i samband med iordningställande av hinderbanor.  

16. Brist på hinderryttare Hur kan det lösas? Olika förslag diskuterades. Det 
uppdrogs till styrelsen att utreda, ta fram förslag och genomföra åtgärder för att 
öka antalet hinderryttare.  

17.  Övriga frågor Hans Engblom öppnade en diskussion kring startrutiner i lopp 
utan startboxar. Uppdrogs till styrelsen och Hans att ta fram en skrivelse till SG 
där önskemål om bättre och entydiga rutiner tas fram och följs.  

18.  Mötet avslutades. 
 
 
 
K-B Wirenstål Magnus Gustavsson 
 
 
Sigyn Dysell Jesko von Koenigsegg  
 
 
 
 


